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ما این جنگ را دوست داریم!

حجت الاسلام فلاح شیروانی استاد حوزه و دانشگاه در پی تجاوز رژیم صهیونیستی به کشورمان ایران و موضوع

وظایف مردم دربرابر مسئله جنگ به تبیین نکاتی پرداخت: « هنگامی که جامعه ایمانی به جنگ بدر دعوت شد،

نمیدانست که چه قدر این جنگ سرنوشت ساز است و در تاریخ اسلام خواهد درخشید، چرا که این جنگ مملو از

اخلاص و ضرورت و درستی بود. با تدابیر پیامبر مجبور شدند بجنگند و غافلگیر شدند اما در نهایت پیروز شدند و به

نقطۀ عطفی در مسیر اسلام بدل گشتند.»

 «جنگ امروز هم جنگ سطحیای نیست، عمیق است. ما جنگی که با کشور عراق داشتیم، برایمان خیلی با معنا

نبود و به اجبار دو برادر با یکدیگر درگیر شدند و به هم لطماتی وارد کردند ولی ما محکم ایستادیم و جوری جنگیدیم

در هشت سال که دیگر کسی جرأت نکرد با ما وارد جنگ بشود.» 

 «اما این جنگ را دوست داریم و جزو آرزوهای ما بوده و همواره در فکر این جنگ بودهایم. چه قدر مسلمانانی که

از دنیا رفتند درحالی که آرزوی پیروزی بر اسرائیل را داشتند. حال نوبت به ما رسیده. بسیار مراقبت کردیم، همه

قوانین بین المللی را رعایت نمودیم فلذا جنگ ما از منظر کل جامعه بین المللی جنگ مشروعی است.»

تماشای سخنرانی در آپارات

نویسنده : سید علی مدد زیدی، تاریخ ارسال : چهارشنبه 11 تیر 1404 ساعت 9:30 بعد از ظهر
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